

350-901認證考試資料

Cisco 350-901

Developing Applications using Cisco Core Platforms and APIs (DEVCOR)

1



Remarkable 350-901 Practice Guide Grants You High-quality Exam Materials - Itcertmaster

Our company is a multinational company with sales and after-sale service of 350-901 exam torrent compiling departments throughout the world. In addition, our company has become the top-notch one in the fields, therefore, if you are preparing for the exam in order to get the related 350-901 certification, then the [350-901 Exam Question](#) compiled by our company is your solid choice. All employees worldwide in our company operate under a common mission: to be the best global supplier of electronic 350-901 exam torrent for our customers to pass the 350-901 exam.

With the rise of internet and the advent of knowledge age, mastering knowledge about computer is of great importance. This 350-901 exam is your excellent chance to master more useful knowledge of it. Up to now, No one has questioned the quality of our 350-901 training materials, for their passing rate has reached up to 98 to 100 percent. If you make up your mind of our [350-901 Exam Questions](#) after browsing the free demos, we will staunchly support your review and give you a comfortable and efficient purchase experience this time.

>> Cert 350-901 Exam <<

Instant Cisco 350-901 Discount - Pass4sure 350-901 Study Materials

If you are still struggling to prepare for passing Cisco real exam at this moment, our Itcertmaster 350-901 vce dumps can help you preparation easier and faster. Our website can provide you [Valid 350-901 Exam Cram](#) with high pass rate to help you get certification, and then you will become a good master of certification exam.

Remarkable 350-901 Practice Guide Grants You High-quality Exam Materials - Itcertmaster

P.S. VCESoft在Google Drive上分享了免費的2026 Cisco 350-901考試題庫：<https://drive.google.com/open?id=10zmlvgNX7r3Dc144xfbXj-93vuXLB7dm>

選擇VCESoft可以100%幫助你通過考試。我們根據Cisco 350-901的考試科目的不斷變化，也會不斷的更新我們的培訓資料，會提供最新的考試內容。VCESoft可以為你免費提供24小時線上客戶服務，如果你沒有通過Cisco 350-901的認證考試，我們會全額退款給您。

你的夢想是什麼？難道你不想在你的職業生涯中做出一番閃耀的成就嗎？肯定是的吧。那麼，你就需要不斷提升自己，鍛煉自己。在IT行業中工作的你，通過什麼方法來實現自己的夢想呢？其中，參加IT認定考試並獲得認證資格，就是你提升自己水準的一種方式。現在，Cisco的350-901考試就是一個非常受歡迎的考試。那麼，你也想拿到這個考試的認證資格嗎？那麼趕緊報名參加吧，VCESoft可以幫助你，所以不用擔心。

>> 350-901權威認證 <<

一流的350-901權威認證和有效的Cisco認證培訓 - 實用的Cisco Developing Applications using Cisco Core Platforms and APIs (DEVCOR)

多考一些證照對於年輕人來說不是件壞事，是加薪升遷的法寶。對於參加 350-901 考試的年輕人而言，不需要擔心 Cisco 證照沒有辦法過關，只要找到最新的 Cisco 350-901 考題，就是 350-901 考試順利過關的最佳方式。該考題包括PDF格式和模擬考試測試版本兩種，全面覆蓋 Cisco 350-901 考試範圍的所有領域。

Cisco 350-901認證考試旨在測試使用Cisco核心平台和API的開發人員的知識和技能。該考試是Cisco Certified DevNet專業認證計劃的一部分，旨在為希望展示其使用Cisco技術開發應用程序方面專業知識的開發人員而設計。該考試涵蓋廣泛的主題，包括編程概念、網絡可編程性、API和自動化等。

通過思科350-901考試的關鍵好處之一是，它展示了候選人使用思科平台和API開發應用程序的能力。這是IT行業中非常抽象的技能，通過此考試可以為候選人打開各種職業機會。此外，認證可以幫助候選人在競爭激烈的就業市場中脫穎而出，增加他們的收入潛力。

最新的 Cisco Certified DevNet Professional 350-901 免費考試真題 (Q199-Q204):

問題 #199

A developer has created an application based on customer requirements. The customer needs to run the application with the minimum downtime. Which design approach regarding high-availability applications, Recovery Time Objective, and Recovery Point Objective must be taken?

- A. Active/active results in lower RTO and RPO. For RPO, data synchronization between the two data centers does not need to be timely to allow seamless request flow.
- B. Active/passive results in lower RTO and RPO. For RPO, data synchronization between the two data centers must be timely to allow seamless request flow.
- C. Active/passive results in lower RTO and RPO. For RPO, data synchronization between the two data centers does not need to be timely to allow seamless request flow.
- D. Active/active results in lower RTO and RPO. For RPO, data synchronization between the two data centers must be timely to allow seamless request flow.

答案： B

解題說明：

Section: Software Development and Design

問題 #200

Refer to the exhibit.

What is the output of this IOS-XE configuration program?

- A. interface operational status in IPv4 addresses
- B. interface operational status in IPv6 addresses
- C. interface administrative status in IPv6 addresses
- D. interface administrative status in IPv4 addresses

答案： D

問題 #201

An engineer must design a high-availability solution for an application that will be used as a central repository. During the design process, the engineer discovers that some components send sensitive data over the internet, but the policy prohibits this. All sensitive data needs to remain confidential and must not be exposed. Which design decision ensures data confidentiality using microservice architecture?

- A. Application is hosted behind a DMZ firewall.
- B. Data is hashed.
- C. Data is restricted to an on-premises solution.
- D. Application is hosted on a virtual private cloud.

答案： D

解題說明：

A Virtual Private Cloud (VPC) provides a secure and isolated environment within a public cloud, ensuring that sensitive data remains confidential and does not traverse the public internet.

- VPCs enable network segmentation, allowing microservices to communicate securely while restricting external access.
- Private subnets within the VPC prevent direct exposure of sensitive data to the internet.

- VPNs and private connections (such as AWS Direct Connect or Azure ExpressRoute) can be used for secure communication.

問題 #202

Refer to the exhibit.

Which additional line results in the output of Test 1 upon execution of the `docker run --rm devnet 1` command in a Dockerfile with this content?

- A. `CMD ["/bin/echo", "Test"]`
- B. `RUN ["/bin/echo", "Test"]`
- C. `CMD ["/bin/echo Test"]`
- D. `ENTRYPOINT ["/bin/echo", "Test"]`

答案： A

問題 #203

Refer to the exhibit.

Drag and drop the correct parts of the Dockerfile from the left onto the item numbers on the right that match the missing sections in the exhibit to complete the Dockerfile to successfully build and deploy a container running a Python application. Not all parts of the Dockerfile are used.

答案：

解題說明：

Explanation

FROM python:3.6-alpine

COPY . .

RUN pip install -r requirements.txt

EXPOSE 5001

CMD ["python", "app.py"]

問題 #204

.....

VCESoft是一個為參加350-901認證考試的考生提供350-901認證考試培訓工具的網站。VCESoft提供的培訓工具很有針對性，可以幫他們節約大量寶貴的時間和精力。我們的練習題及答案和真實的考試題目很接近。短時間內使用VCESoft的模擬測試題你就可以100%通過考試。這樣花少量的時間和金錢換取如此好的結果，是值得的。快將VCESoft提供的培訓工具放入你的購物車中吧。

350-901考試資料: <https://www.vcesoft.com/350-901-pdf.html>

Cisco 350-901權威認證 為什麼我們領先於行業上的其他網站，您付款后350-901考試培訓資料的下载链接和密码会立即发送到您的电子邮箱里，您马上就可以下载学习准备，為您提供便捷的在線服務為您解決任何有關350-901擬真試題的疑問，但是，隨著我在350-901和越來越多的人溝通，遇到越來越多志同道合的人，直至組建了屬於我們的350-901 學習交流圈，這個難題不知不覺就得到了解決，Cisco 350-901考試資料認證考試，學習資料下載，考試認證題庫 VCESoft 350-901考試資料提供的高質量Cisco 350-901考試資料認證考試模擬試題,Cisco 350-901考試資料認證考試題庫，Cisco 350-901權威認證 考古題裏的資料包含了實際考試中的所有的問題，可以保證你一次就成功。

舒令壞笑了壹聲，隨即開口說道，料他也不敢實際動手的，不然整個暗夜城堡將會面臨滅頂之災的，為什麼我們領先於行業上的其他網站，您付款后350-901考試培訓資料的下载链接和密码会立即发送到您的电子邮箱里，您马上就可以下载学习准备。

350-901權威認證和資格考試中的領導者和350-901考試資料

為您提供便捷的在線服務為您解決任何有關350-901擬真試題的疑問，但是，隨著我在350-901和越來越多的人溝通，遇到越來越多志同道合的人，直至組建了屬於我們的350-901 學習交流圈，這個難題不知不覺就得到了解決。

Cisco認證考試, 學習資料下載, 考試認證題350-901庫 VCESoft提供的高質量Cisco認證考試模擬試題,Cisco認證考試題庫。

- [illegible]

BONUS!!! 免費下載VCESoft 350-901考試題庫的完整版: <https://drive.google.com/open?id=10znlvgNX7r3Dc144xfbXj-93vuXLB7dm>